
Weert, 18 september 2019.

Betreft: 
Verzoek om informatie ten aanzien van de ontwikkelingen rond het Sint Jans Gasthuis.

Ter attentie van:
Geacht College van B&W
met afschrift naar de Raad.

Geacht College,
Op 12 februari 2019 is de raad, tijdens een informatiebijeenkomst, door directeur Inge de 
Wit van het Sint Jans Gasthuis op de hoogte gesteld van de stand van zaken rond de 
reorganisatie die bij het Sint Jans Gasthuis plaatsvindt.

Om het ziekenhuis -Fit voor de Toekomst- te maken is, zo bleek uit de presentatie, naast 
een interne reorganisatie tevens een fikse verbouwing noodzakelijk.

Vandaag blijkt, uit berichten in de pers, dat de reorganisatie onrust brengt op de werkvloer 
van het ziekenhuis. Volgens directeur De Wit bestaat het ziekenhuis over vijf jaar niet meer 
als er niets verandert.

Naar aanleiding daarvan de volgende vragen:
-Is het plan dat de raad in februari 2019 is gepresenteerd nog actueel?
-Ondersteunen de Ondernemingsraad en de Cliëntenraad de reorganisatie?
-Wat is de rol van de gemeente ten aanzien van deze ontwikkelingen met name ten aanzien 
van de  aangekondigde fikse verbouwing en de urgentie daarvan?
-Wanneer staat de verbouwing van het ziekenhuis gepland en hoe lang gaat deze 
verbouwing duren?
-Is het wenselijk/mogelijk om de raad binnenkort nader te informeren op lokatie zodat ter 
plaatse inzicht wordt verkregen in de actuele en toekomstige ontwikkelingen.

Met vriendelijk groeten,
Rob van Dooren,
DUS Weert.


